

2025 Hill Climb – Round 2

18 - 19 July 2025



الاتحاد السعودي للسيارات والدراجات النارية
Saudi Automobile & Motorcycle Federation



Date: **Thursday, 17 July 2025**
Subject: **Bulletin# 2**

Time: **20:30**
Document No: **1.2**

From: *The Organising Committee*

To: *All Competitors / All Crews*

Number of pages: **1**

Attachments: **0**

4. Event Officials

- **Stewards** **Ahmad Jan** - Hassan Al Abdali
Saleh Alem
- **COC** **Samer Hijaz Abdulaziz Alkamel**
- **DCOC** Ahmad Jan
- **CSO** Abdulaziz Al Khulifi
- **CMO** **Dr. Sayid Bilal**
- **Chief Scrutineer** **Nidal Salman** – Ali Al Hamoud
- **Timekeeper** **Viktor**
- **CRO** Abdulaziz Al Kamel
- **Media Officer** Abdulrahman Al Ahmari
- **Results** Chronomoto
- **Registration** Malak Abdulaziz
Ahmed Al Ruhaili

4. المسؤولين الرسميين للبطولة

- لجنة القضاة **احمد جان** - حسن العبدلي - صالح عالم
- مدير السباق **سامر حجازي-عبدالعزیز الكامل**
- نائب مدير السباق أحمد جان
- مسؤول السلامة عبد العزيز الخليفي
- المسؤول الطبي **د. سيد بلال**
- الفاحص الفني **نضال سلمان** – على آل حمود
- مسؤول الوقت **فيكتور**
- مسؤول علاقات المتسابقين عبد العزيز الكامل
- مسؤول العلاقات الإعلامية عبدالرحمن الأحمري
- مسؤول النتائج كرونوموتو
- التسجيل ملاك عبدالعزيز
أحمد الرحيلي

15.5. ~~A space of 25m² “5m x 5m” will be allocated to each Competitor and one (1) service car will be allowed in, if space permits. 3x3m gazebos will be provided to competitors upon request. The gazebos will be handed over at the event venue and will be under the full responsibility of the competitor upon receipt. A support team from the organizers will be available to assist with the installation if needed.~~

15.5. سيتم تخصيص مساحة 25م² (5م x 5م) لكل متسابق، وعدد سيارة واحدة (1) للصيانة في حال توفر مساحات إضافية. سيتم توفير مظلات بمقاس (3م x 3م) للمتسابقين عند الطلب، وسيتم تسليم المظلة للمتسابق في موقع الفعالية، وتكون تحت مسؤوليته الكاملة من لحظة استلامها. كما سيتواجد فريق دعم من قبل المنظمين للمساعدة في تركيب المظلات عند الحاجة.

17.5. ~~If all race rounds were stopped or canceled due to force majeure or weather conditions, the times of the last practice will be taken into consideration. In case all race runs are stopped or cancelled due to force majeure or weather conditions, the best time recorded during the practice runs will be used.~~

17.5. في حال إيقاف كامل جولات السباق أو إلغائها بسبب ظروف قاهرة أو جوية فسيتم اللجوء إلى أوقات الجولة الأخيرة من التجارب في حال إيقاف كامل جولات السباق أو إلغائها بسبب ظروف قاهرة أو جوية، فسيتم اعتماد أفضل توقيت تم تسجيله خلال جولات التجارب.

Organizing Committee